江西财经大学海外教育学院

2025年江西财经大学中国政府奖学金"高水平研究生" 项目拟推荐名单公示

2025 Chinese Government Scholarship (High-level Postgraduate Program) at Jiangxi University of Finance and Economics: Candidates Announcement

2025年江西财经大学中国政府奖学金"高水平研究生"项目的校内评审工作已结束,经过面试、笔试和材料审核等多轮筛选,我校拟将以下候选名单上报国家留学基金委,由国家留学基金管理委对候选人的遴选具有最终审核和监督权,是否录取以国家留学基金管理委最终批复为准。

The on-campus review process for the Chinese Government Scholarship "High-level Graduate" program at Jiangxi University of Finance and Economics in 2025 has been completed. Following multiple rounds of selection including interviews, written tests, and document evaluation, the university intends to submit the following list of candidates to the China Scholarship Council. The China Scholarship Council has the final authority to review and supervise the selection of the following candidates. The list is subject to change until approval is granted by the

China Scholarship Council.

如对公示名单有异议,请于 2025 年 3 月 21 日 17:00(北京时间)前与江西财经大学海外教育学院联系。

If there are any objections to the published list, please contact the School of International Education at Jiangxi University of Finance and Economics before 17:00 on March 21, 2025 (China Standard Time). The Chinese text of this article shall be deemed as the original.

联系人/ Contact: 王老师(Archie)

联系人电话/Phone Number: 0086-791-83807960



18th March 2025

附件 1:

2025年江西财经大学"高水平研究生"项目推荐名单

List of Nomination

序号 No.of Student	姓名 Name	博士申报专业 Major	拟申请博士专业所在 学院 Name of the School	拟申请博士研究生 导师 Intended application for doctoral supervisor	备注 Others
1	MOJAHIDUL ISLAM	金融学 Finance	金融学院 School of Finance	蒋崇辉	
2	ALI RAZA	公共经济与管理 Public Administration	财税与公共管理学院 School of public Finance and Public Administration	匡小平	
3	IMTIZA AHMAD	国际贸易学 International Trade	国际经济与政治学院 School of International Economics and Politics	黄先明	
4	MURTAZA JAMAL	国际贸易学 International Trade	国际经济与政治学院 School of International Economics and Politics	黄先明	
5	SAMUEL YAYRA AGBADZIDAH	国际贸易学 International Trade	国际经济与政治学院 School of International Economics and Politics	袁红林	